
 

 

 

 

 
 

 

Algemeen 

 

Worden er bankjes geplaatst?  

Bij de parkeerautomaat bij de entree aan de noordzijde en de rode beuk, plaatsen we bankjes. Zo 

kunnen bijvoorbeeld bezoekers van het centrum hier even uitrusten wanneer het te ver lopen is of 

gewoon genieten van de omgeving.  

 

Geen bankjes voor de huizen plaatsen in verband met mogelijke overlast door 

hangjongeren. 

We hebben hier aandacht voor. 

 

Hoe weet ik tot waar de grens van mijn erf loopt? Kunnen jullie dat laten zien?  

Ja, we hebben deze grenzen in de week van 27 maart 2023 uitgezet.  

 

Kan er bordje met een verwijzing naar het Schoenenkwartier (museum) geplaatst 

worden bij de entree naar het centrum?  

Ja, dit bordje gaan we daar plaatsen.  

 

Groen 

 

Wat is de status van de bomen? Een paar jaar geleden zijn er namelijk bomen 

omgewaaid.  

De bomen worden om de drie jaar nagekeken door de gemeente. Wanneer we zien dat bepaalde 

bomen niet meer in goede staat zijn, kijken we de bomen voor de zekerheid ieder jaar na. De 

uitslagen van deze onderzoeken delen we met de inwoners.  

 

In het verleden is begonnen met verjonging van de bomen op de Winterdijk. Is dit nog 

verder opgepakt?  

De bomenlaan aan de Winterdijk bestaat uit veel monumentale bomen. Deze willen we niet zomaar 

verwijderen. Ze bepalen voor een groot deel het straatbeeld van de Winterdijk en omgeving. 

Wanneer blijkt dat er echt iets mis is met één van deze bomen, maken we een plan voor 

bijvoorbeeld het planten van een nieuwe boom of een andere oplossing.  

 

Waarom is het groen (aan de rand van het parkeerterrein) verwilderd? Wordt dit wel 

door de gemeente onderhouden?  

Verwilderd groen draagt bij aan de biodiversiteit van deze omgeving. Het is bijvoorbeeld goed voor 

de bijen, vlinders en andere insecten. Dus omdat we duurzaamheid belangrijk vinden als 

gemeente, geven we de natuur hier de ruimte. Wel bekijken we of deze plek misschien beter 

kunnen inrichten.   

 

Hoe zorgen jullie ervoor dat de berm niet kapot gaat? 

Tussen de bomen en in smalle bochten plaatsen we houten paaltjes (zie ook tekening). Deze 

paaltjes zorgen ervoor dat er in de berm niet geparkeerd en gereden kan worden.  

 

Tegenover (onder andere) de Winterdijk 28a ligt een strook grond dat altijd vol rotzooi 

ligt. Is het mogelijk deze strook mee te nemen in de herinrichting? 

Nee, dat is niet mogelijk. We zullen dit aan de beheerder doorgeven. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 
Verkeer 

 

Mag er geparkeerd worden op de opritjes (gemeentegrond)?  

Ja, hier mag geparkeerd worden.  

 

Komt er betaald parkeren of vergunningen?  

Nee, er komen geen openbare parkeerplaatsen. Bezoekers kunnen parkeren op het terrein aan de 

Taxandriaweg.   

 

Hoe moeten auto's - die elkaar tegenkomen - passeren?  

We hebben rekening gehouden met voldoende ruimte voor het passeren van auto’s door in het 

ontwerp enkele stukken te verbreden.  

 

Graag meer aandacht voor de hoge snelheid. 

We gaan smiley’s plaatsen, zodat de snelheid zichtbaar wordt en wij dit kunnen monitoren. 

 

Hoeveel parkeerplekken komen er bij Winterdijk 30b (theater)?  

Bij Winterdijk 30b is er parkeerruimte voor ongeveer drie auto’s.  

 

Is het mogelijk om een invalideplek te maken bij Winterdijk 30b?  

Voor de deur van WinterNdijk 30b zijn er maximaal drie gewone parkeerplaatsen beschikbaar. 

Verder is er voldoende ruimte om een mindervalide persoon af te zetten en vervolgens uw auto te 

parkeren op de Taxandriaweg.  

 

Is het mogelijk de afstand van parkeerplaats tot ingang museum te verkorten voor 

mindervaliden? 

Nee, dat is helaas niet mogelijk. Er mogen auto's door de Grotestraat. Vanaf die plek is het 

mogelijk om mindervaliden dichter bij de ingang af te zetten. 

 

Hoe zit het met de bereikbaarheid van de Winterdijk voor verkeer anders dan bewoners, 

hun bezoek en bezoekers van Winterdijk 30B?  

We willen dat bezoekers van het centrum parkeren op de parkeerplaats aan de Taxandriaweg. 

Daarom staat er een bord met ‘doodlopende straat’ aan het begin van de Winterdijk. Zo wordt 

duidelijk dat de Winterdijk niet bedoeld is voor doorgaand verkeer.  

 

Graag aandacht voor bewegwijzering (routewijzer). Deze is nu niet altijd goed te vinden. 

Daar wordt aan gewerkt. 

 

Het zal fijn zijn als de Hooisteeg bereikbaar blijft voor busjes die bij de kleine bedrijfjes 

moeten zijn. 

Ja, de Hooisteeg blijft bereikbaar voor busjes. 

 

Graag de ingang van het KPN gebouw vrij houden. 

Dit verzoek zit al in het ontwerp. 

 

Water 

 

Bij sommige woningen loopt de dijk steil af richting voordeur. Hoe gaat dat met water 

vanaf de dijk? 

Het ontwerp houdt er rekening mee dat we wateroverlast zo veel mogelijk voorkomen. In 

samenspraak met de bewoners kijken we naar de beste oplossingen. Een goot aan het einde van 

de oprit is een voorbeeld van zo’n oplossing.  

 



 

 

 

 

 
Wordt de riolering ook direct aangepakt? 

Nee, er ligt geen riolering in de Winterdijk. Er wordt wel gekeken naar de afwatering van het 

gemeentelijk eigendom. 


